

Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica

RESOLUCIÓ d'1 de setembre de 2020, de la consellera de Sanitat Universal i Salut Pública i de la consellera d'Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, per la qual s'estableixen mesures addicionals i complementàries per a la prevenció i control de la Covid-19 en el sector agrari. [2020/6966]

Antecedents de fet

El *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana* de data 20 de juny de 2020, va publicar l'*Acord de 19 de juny, del Consell, sobre mesures de prevenció contra la Covid-19 amb l'objecte establir les mesures de prevenció necessàries per a fer front a la crisi sanitària ocasionada per la Covid-19, en aquesta etapa de «nova normalitat» de la pandèmia.*

El mateix Acord preveu el seguiment de les mesures adoptades i la possibilitat de la seua modificació o supressió mitjançant acord del Consell o resolució de la persona titular de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública, així com l'adopció d'altres mesures addicionals o complementàries.

En aquest ordre, tenint en compte l'actual situació epidemiològica i de salut pública, es fa necessari concretar altres aspectes relatius a activitats no enquadrades en l'*Acord de 19 de juny, del Consell, i completar altres mesures addicionals, que oferisquen major protecció davant aquesta crisi sanitària i major ordenació i seguretat als sectors afectats.*

Fonaments de dret

La Generalitat, a través de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública, té competència exclusiva en matèria d'higiene, de conformitat amb l'article 49.1.11a de l'Estatut d'Autonomia, i competència exclusiva en matèria d'organització, administració i gestió de totes les institucions sanitàries públiques dins del territori de la Comunitat Valenciana, de conformitat amb l'article 54.1 del mateix text legal.

La Llei orgànica 3/1986, de 14 d'abril, de mesures especials en matèria de Salut Pública, estableix en el seu article primer que a fi de protegir la salut pública i previndre la seu pèrdua o deterioració, les autoritats sanitàries de les diferents administracions públiques podran, dins de l'àmbit de les seues competències, adoptar les mesures previstes en aquesta llei quan així ho exigisquen raons sanitàries d'urgència o necessitat.

En el seu article tercer, amb la finalitat de controlar les malalties transmissibles, l'autoritat sanitària, a més de realitzar les accions preventives generals, podrà adoptar les mesures oportunes per al control dels malalts, de les persones que estiguin o hagen estat en contacte amb aquests i del medi ambient immediat, així com les que es consideren necessàries en cas de risc de caràcter transmissible.

El punt seté de l'*Acord de 19 de juny, del Consell, sobre mesures de prevenció contra de la Covid-19*, estableix: «Les mesures preventives recollides en aquest acord seran objecte de seguiment per a garantir la seu adequació a la situació epidemiològica sanitària. A aquest efecte, podran ser modificades o suprimides mitjançant acord del Consell o resolució de la persona titular de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública.

Així mateix, correspon a la persona titular de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública adoptar les mesures necessàries per a l'aplicació del present acord i establir, d'acord amb la normativa aplicable i a la vista de l'evolució de la situació sanitària, totes aquelles mesures addicionals o complementàries que siguin necessàries».

La Guia per a la prevenció i control de la Covid-19 en les explotacions agrícoles que vagen a contractar a temporers, de 3 d'agost de 2020, del Ministeri de Sanitat estableix les mesures i recomanacions generals per a la major part del sector.

Sobre la base de l'exposat, de conformitat amb l'article 81.1.b de la Llei 10/2014, de 29 de desembre, de la Generalitat, de Salut de la

Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica

RESOLUCIÓN de 1 de septiembre de 2020, de la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública y de la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica, por la que se establecen medidas adicionales y complementarias para la prevención y control de la Covid-19 en el sector agrario. [2020/6966]

Antecedentes de hecho

El *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana* de fecha 20 de junio de 2020, publicó el Acuerdo de 19 de junio, del Consell, sobre medidas de prevención frente a la Covid-19 con el objeto establecer las medidas de prevención necesarias para hacer frente a la crisis sanitaria ocasionada por el Covid-19, en esta etapa de «nueva normalidad» de la pandemia.

El propio Acuerdo prevé el seguimiento de las medidas adoptadas y la posibilidad de su modificación o supresión mediante acuerdo del Consell o resolución de la persona titular de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública, así como la adopción de otras medidas adicionales o complementarias.

En este orden, teniendo en cuenta la actual situación epidemiológica y de salud pública, se hace necesario concretar otros aspectos relativos a actividades no encuadradas en el Acuerdo de 19 de junio, del Consell, y completar otras medidas adicionales, que ofrezcan mayor protección ante esta crisis sanitaria y mayor ordenación y seguridad a los sectores afectados.

Fundamentos de derecho

La Generalitat, a través de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública, tiene competencia exclusiva en materia de higiene, de conformidad con el artículo 49.1.11^a del Estatuto de Autonomía, y competencia exclusiva en materia de organización, administración y gestión de todas las instituciones sanitarias públicas dentro del territorio de la Comunitat Valenciana, de conformidad con el artículo 54.1 del mismo texto legal.

La Ley orgánica 3/1986, de 14 de abril, de medidas especiales en materia de salud pública, establece en su artículo primero que al objeto de proteger la salud pública y prevenir su pérdida o deterioro, las autoridades sanitarias de las distintas administraciones públicas podrán, dentro del ámbito de sus competencias, adoptar las medidas previstas en dicha ley cuando así lo exijan razones sanitarias de urgencia o necesidad.

En su artículo tercero, con el fin de controlar las enfermedades transmisibles, la autoridad sanitaria, además de realizar las acciones preventivas generales, podrá adoptar las medidas oportunas para el control de los enfermos, de las personas que estén o hayan estado en contacto con los mismos y del medio ambiente inmediato, así como las que se consideren necesarias en caso de riesgo de carácter transmisible.

El punto séptimo del Acuerdo de 19 de junio, del Consell, sobre medidas de prevención frente al Covid-19, establece: «Las medidas preventivas recogidas en este acuerdo serán objeto de seguimiento para garantizar su adecuación a la situación epidemiológica sanitaria. A estos efectos, podrán ser modificadas o suprimidas mediante acuerdo del Consell o resolución de la persona titular de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública.

Asimismo, corresponde a la persona titular de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública adoptar las medidas necesarias para la aplicación del presente acuerdo y establecer, de acuerdo con la normativa aplicable y a la vista de la evolución de la situación sanitaria, todas aquellas medidas adicionales o complementarias que sean necesarias».

La Guía para la prevención y control de la Covid-19 en las explotaciones agrícolas que vayan a contratar a temporeros, de 3 de agosto de 2020, del Ministerio de Sanidad establece las medidas y recomendaciones generales para la mayor parte del sector.

En base a lo expuesto, de conformidad con el artículo 81.1.b de la Ley 10/2014, de 29 de diciembre, de la Generalitat, de Salud de la

Comunitat Valenciana, la consellera de Sanitat Universal i Salut Pública i la consellera d'Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, d'acord amb el que s'estableix en el Decret 105/2019, de 5 de juliol, del Consell, pel qual estableix l'estructura orgànica bàsica de la Presidència i de les conselleries de la Generalitat, són competents en matèria de sanitat animal i per tant té el caràcter d'autoritat sanitària sent totes dues responsable en matèria agrària.

Per tot això, a proposta de la directora general de Salut Pública i Addiccions i del director general d'Agricultura, Ramaderia i Pesca, resolem:

Apartat primer. Objecte i àmbit d'aplicació

L'objecte d'aquesta resolució és establir mesures per a millorar la protecció de la salut de les persones que treballen en el sector agrari contra la Covid-19.

Les mesures previstes en aquesta resolució seran aplicable en tot el territori de la Comunitat Valenciana.

Apartat segon. Mesures preventives previstes

Sense perjudici del compliment de la normativa de prevenció de riscos laborals i de la resta de la normativa que resulte d'aplicació, les persones titulars de les explotacions del sector agrari o persones o entitats en les quals aquestes deleguen, quan contracten treballadors i treballadores temporals, consolidats o no consolidats, deuran:

1. Entregar a cada persona contractada, en el moment de la contractació, informació sobre les mesures preventives específiques per a reduir el risc de contagí contra el coronavirus i informació que les seues dades de caràcter personal necessaris per a garantir la traçabilitat seran emmagatzemats. La informació ve referida en l'annex I, i serà traduïda a l'idioma que puga entendre la persona contractada.

2. Recollir diàriament les dades referides en l'annex II: la relació de les persones temporals agràries que treballen cada explotació de la seu propietat o ús, juntament amb la informació que permeta la traçabilitat en cas de brot i facilitar així l'estudi de casos i/o contactes i les mesures preventives necessàries. Les relacions diàries de les persones temporals contractades estarán a la disposició de les autoritats municipals, autonòmiques i estatales, almenys fins a un mes després de finalitzada la campanya corresponent.

Apartat tercer. Remissió de la informació a l'administració sanitària

Les persones titulars de les explotacions del sector agrari o persones o entitats en les quals aquestes deleguen remetran les corresponents relacions diàries de les persones temporals contractades (model de l'Annex II emplenat) a la Unitat de Salut Laboral del Centre de Salut Pública corresponent al municipi on es trobe l'explotació agrària principal o tinga el seu domicili la persona o entitat a requeriment del Centre de Salut Pública. La relació d'aquestes Unitats i forma de contacte pot veure's en l'Annex III d'aquesta resolució.

La remissió de la informació ha de fer-se, preferiblement per correu electrònic, dins de les 24hs següents al requeriment que es realitze per part del Centre de Salut Pública corresponent.

Apartat quart. Comissió Tècnica de seguiment de les mesures per a la prevenció i control de la Covid-19 en el sector agrari

Es crea la comissió tècnica de seguiment de les mesures per a la prevenció i control de la Covid-19 en el sector agrari, que velarà pel correcte funcionament de les mesures previstes en la present resolució.

Apartat cinqué. Composició de la comissió tècnica de seguiment de les mesures per a la prevenció i control de la Covid-19 en el sector agrari

La comissió tècnica de seguiment de les mesures per a la prevenció i control de la Covid-19 en el sector agrari, estarà composta per:

– Una persona designada per la Direcció General de Salut Pública i Addiccions.

– Una persona designada per la Conselleria d'Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica.

la Comunitat Valenciana, la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública y la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica, de acuerdo con lo establecido en el Decreto 105/2019, de 5 de julio, del Consell, por el que establece la estructura orgánica básica de la Presidencia y de las consellerías de la Generalitat, son competentes en materia de sanidad animal y por tanto tiene el carácter de autoridad sanitaria siendo ambas responsable en materia agraria.

Por todo ello, a propuesta de la directora general de Salud Pública y Adicciones y del director general de Agricultura, Ganadería y Pesca, resolvemos:

Apartado primero. Objeto y ámbito de aplicación

El objeto de esta resolución es establecer medidas para mejorar la protección de la salud de las personas que trabajan en el sector agrario frente a la Covid-19.

Las medidas previstas en esta resolución serán de aplicación en todo el territorio de la Comunitat Valenciana.

Apartado segundo. Medidas preventivas previstas

Sin perjuicio del cumplimiento de la normativa de prevención de riesgos laborales y del resto de la normativa que resulte de aplicación, las personas titulares de las explotaciones del sector agrario o personas o entidades en las que estas deleguen, cuando contraten trabajadores y trabajadoras temporales, consolidados o no consolidados, deberán:

1. Entregar a cada persona contratada, en el momento de la contratación, información sobre las medidas preventivas específicas para reducir el riesgo de contagio frente al coronavirus e información de que sus datos de carácter personal necesarios para garantizar la trazabilidad serán almacenados. La información viene referida en el anexo I, y será traducida al idioma que pueda entender la persona contratada.

2. Recoger diariamente los datos referidos en el anexo II: la relación de las personas temporales agrarias que trabajan cada explotación de su propiedad o uso, junto con la información que permita la trazabilidad en caso de brote y facilitar así el estudio de casos y/o contactos y las medidas preventivas necesarias. Las relaciones diarias de las personas temporales contratadas estarán a disposición de las autoridades municipales, autonómicas y estatales, al menos hasta un mes después de finalizada la campaña correspondiente.

Apartado tercero. Remisión de la información a la administración sanitaria

Las personas titulares de las explotaciones del sector agrario o personas o entidades en las que estas deleguen remitirán las correspondientes relaciones diarias de las personas temporales contratadas (modelo del anexo II cumplimentado) a la Unidad de Salud Laboral del Centro de Salud Pública correspondiente al municipio donde se encuentre la explotación agraria principal o tenga su domicilio la persona o entidad a requerimiento del Centro de Salud Pública. La relación de dichas Unidades y forma de contacto puede verse en el anexo III de esta resolución.

La remisión de la información debe hacerse, preferiblemente por correo electrónico, dentro de las 24hs siguientes al requerimiento que se realice por parte del Centro de Salud Pública correspondiente.

Apartado cuarto. Comisión Técnica de seguimiento de las medidas para la prevención y control de la Covid-19 en el sector agrario

Se crea la comisión técnica de seguimiento de las medidas para la prevención y control de la Covid-19 en el sector agrario, que velará por el correcto funcionamiento de las medidas previstas en la presente resolución.

Apartado quinto. Composición de la comisión técnica de seguimiento de las medidas para la prevención y control de la Covid-19 en el sector agrario

La comisión técnica de seguimiento de las medidas para la prevención y control de la Covid-19 en el sector agrario, estará compuesta por:

– Una persona designada por la Dirección General de Salud Pública y Adicciones.

– Una persona designada por la Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica.

– Una persona representant de l'Administració laboral designada per la Inspecció de Treball i Seguretat Social i Institut Valencià de Seguretat i Salut en el Treball (INVASSAT) de la Conselleria d'Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball.

– Una persona representant de cada Diputació provincial i de la Federació Valenciana de municipis i províncies.

– Una persona designada per cadascun de les Organitzacions agràries, empresarials, sindicals.

– Una persona designada pels agents socials que atenen les persones migrants.

A més, en les reunions de treball podran participar entitats o persones que la comissió considere rellevants en funció del tema del qual es tracte.

Apartat sisé. Funcions de la comissió tècnica de seguiment de les mesures per a la prevenció i control de la Covid-19 en el sector agrari

Són funcions de la Comissió Tècnica:

a) Estudiar les necessitats i propostes preventives contra de la Covid-19 dirigides al sector agrari amb la finalitat de reduir el risc de contagi en les persones que treballen en les campanyes temporals.

b) Aportar informació rellevant per a la presa de decisions, com el mapatge de les zones de major afluència de treballadors i treballadores temporers i calendaris de les principals activitats.

c) Coordinar de tots els actors implicats per a establir mesures preventives.

d) Seguir i avaluar les mesures preventives laborals i socials que es posen en funcionament.

e) Fomentar la participació i la coordinació entre tots els actors implicats.

Apartat seté. Règim sancionador

Els incompliments de la comunicació de la informació continguda en la present resolució o sobre la veracitat d'aquesta, quan constituisquen infraccions administratives previstes en la Llei 33/2011, de 4 d'octubre, general de salut pública, o en la Llei 10/2014, de 29 de desembre, de la Generalitat, de salut de la Comunitat Valenciana, seran sancionats conforme al que es preveu en aquestes normes i al Decret llei 11/2020, de 24 de juliol, del Consell, de règim sancionador específic contra els incompliments de les disposicions reguladores de les mesures de prevenció contra la Covid-19, corresponent la instrucció i resolució als departaments competents en matèria de sanitat, conforme als seus procediments específics i sense perjudici de les conseqüències previstes en l'article 69.4 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques.

Apartat huité. Efectes de la resolució

Les mesures recollides en aquesta resolució seran objecte de publicació en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, produiran efectes des de la seua publicació, i el seu caràcter i duració és el mateix que el fixat en l'Acord de 19 de juny, del Consell, sobre mesures de prevenció contra la Covid-19.

S'adverteix que la present resolució posa fi a la via administrativa podent interposar-se recurs contenciosos administratius en el termini de dos mesos, comptats des de l'endemà de la seua notificació, davant de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana, d'acord amb el que s'estableix en els articles 10.1 i 46.1 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa, o recurs potestatiu de reposició davant el mateix òrgan que va dictar l'acte, en el termini d'un mes, de conformitat amb els articles 123 i 124 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques. Tot això sense perjudici que puga interposar-se qualsevol altre recurs dels previstos en la legislació vigent.

València, 1 de setembre de 2020.– La consellera de Sanitat Universal i Salut Pública: Ana Barceló Chico. La consellera d'Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica: Mireia Mollá Herrera

– Una persona representante de la Administración laboral designada por la Inspección de Trabajo y Seguridad Social e Instituto Valenciano de Seguridad y Salud en el Trabajo (INVASSAT) de la Conselleria de Economía Sostenible, Sectores Productivos, Comercio y Trabajo.

– Una persona representante de cada Diputación provincial y de la Federación Valenciana de municipios y provincias.

– Una persona designada por cada una de las organizaciones agrarias, empresariales, sindicales.

– Una persona designada por los agentes sociales que atienden a las personas migrantes.

Además, en las reuniones de trabajo podrán participar entidades o personas que la comisión considere relevantes en función del tema del que se trate.

Apartado sexto. Funciones de la comisión técnica de seguimiento de las medidas para la prevención y control de la Covid-19 en el sector agrario

Son funciones de la comisión técnica:

a) Estudiar las necesidades y propuestas preventivas frente a la Covid-19 dirigidas al sector agrario con el fin de reducir el riesgo de contagio en las personas que trabajan en las campañas temporales.

b) Aportar información relevante para la toma de decisiones, como el mapeado de las zonas de mayor afluencia de trabajadores y trabajadoras temporeros y temporeras y calendarios de las principales actividades.

c) Coordinar de todos los actores implicados para establecer medidas preventivas.

d) Seguir y evaluar las medidas preventivas laborales y sociales que se pongan en funcionamiento.

e) Fomentar la participación y la coordinación entre todos los actores implicados.

Apartado séptimo. Régimen sancionador

Los incumplimientos de la comunicación de la información contenida en la presente resolución o sobre la veracidad de la misma, cuando constituyan infracciones administrativas previstas en la Ley 33/2011, de 4 de octubre, general de salud pública, o en la Ley 10/2014, de 29 de diciembre, de la Generalitat, de salud de la Comunitat Valenciana, serán sancionados conforme a lo previsto en dichas normas y al Decreto ley 11/2020, de 24 de julio, del Consell, de régimen sancionador específico contra los incumplimientos de las disposiciones reguladoras de las medidas de prevención ante la Covid-19, correspondiendo la instrucción y resolución a los departamentos competentes en materia de sanidad, conforme a sus procedimientos específicos y sin perjuicio de las consecuencias previstas en el artículo 69.4 de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del procedimiento administrativo común de las administraciones públicas.

Apartado octavo. Efectos de la resolución

Las medidas recogidas en esta resolución serán objeto de publicación en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, producirán efectos desde su publicación, y su carácter y duración es el mismo que el fijado en el Acuerdo de 19 de junio, del Consell, sobre medidas de prevención frente al Covid-19.

Se advierte que la presente resolución pone fin a la vía administrativa pudiendo interponerse recurso contencioso administrativo en el plazo de dos meses, contados desde el día siguiente al de su notificación, ante la Sala de lo Contencioso-Administrativo del Tribunal Superior de Justicia de la Comunitat Valenciana, de acuerdo con lo establecido en los artículos 10.1 y 46.1 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, reguladora de la jurisdicción contencioso-administrativa, o recurso potestativo de reposición ante el mismo órgano que dictó el acto, en el plazo de un mes, de conformidad con los artículos 123 y 124 de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del procedimiento administrativo común de las administraciones públicas. Todo ello sin perjuicio de que pueda interponerse cualquier otro recurso de los previstos en la legislación vigente.

València, 1 de septiembre de 2020.– La consellera de Sanidad Universal y Salud Pública: Ana Barceló Chico. La consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica: Mireia Mollá Herrera.

ANNEX I

Protecció de la salut de les persones que treballen en el sector agrari contra la Covid-19

Recomanacions i garanties establides per a la persona empleada:

1. Ha de rebre informació en relació amb els riscos derivats del coronavirus i les mesures preventives, a través de l'empresa i que es garantísca l'accés a màsclares i als materials necessaris per a la correcta higiene de mans.

2. Mantinga la distància entre persones d'aproximadament 1,5 metres i utilitze màscara per a desplaçar-se al treball i durant aquest. Si comparteix el vehicle amb altres persones, ha d'extremar les mesures de neteja i desinfecció d'aquest.

3. Extreme les mesures d'higiene personal, especialment la rentada de mans amb aigua i sabó abans de beure, menjar o fumar, es prohibeix fumar si no es manté una distància de dos metres amb altres persones. Evitar tocar-se la cara, el nas i els ulls o altres objectes com el telèfon mòbil. Cobrisca's la boca en tossir o esternudar amb el colze o amb un mocador d'un sol ús i tire'l després del seu ús.

4. En les zones en les quals no siga possible llavar-se les mans utilitze gel amb solució hidro-alcohòlica o tovalloletes desinfectants o sabonoses.

5. Ha de coneixer que entre els principals símptomes de la malaltia estan la febre, tos i dificultat respiratòria. En cas de tindre símptomes en el seu domicili no ha d'acudir al centre de treball. Ha d'aillar-se de manera immediata, contactar amb el telèfon d'informació de Coronavirus 900 300 555, o amb el seu centre d'atenció primària o bé telefonant al 112 i seguir les seues instruccions. Després ha d'avivar a l'empresa.

6. Li interessa saber que si està malalt o necessita aïllament preventiu per ser contacte estret d'un cas té dret a baixa laboral per incapacitat temporal (IT), que li expediran en el centre de salut que li corresponga i li servirà per a conseguir una prestació econòmica pels dies que no puga treballar. En aqueix temps estarà obligat a seguir les indicacions d'aïllament, per a evitar contagiar a altres persones.

7. Ha de saber que si els símptomes s'inician en el treball ha d'informar ràpidament el seu responsable directe, evitant el contacte amb altres treballadors. La persona amb símptomes utilitzarà una màscara, i informarà sobre els treballadors amb els quals haja estat en contacte.

8. Ha de col·laborar en les activitats preventives, incloses evitar en la mesura del possible coincidir amb altres persones en espais xicotets i les de manteniment de la neteja i desinfecció d'instal·lacions, equips i vehicles, prestant especial atenció a les superfícies de contacte.

9. Autoritza la recollida de dades que seran emmagatzemats i, en cas de necessitat, traslladats a les autoritats competents per a ser utilitzats per a permetre la traçabilitat del brot i facilitar l'estudi de casos i/o contactes.

ANNEX II

Protecció de la salut de les persones que treballen en el sector agrari contra la Covid-19

Informació mínima a la disposició de les autoritats i per a la remisió a l'Administració sanitària

MODEL

Municípi:

Explotació:

Cultiu:

Nom del propietari o de la persona o entitat:

Forma de contacte (telèfon, adreça,...):

Dates previstes d'inici i fi de la campanya:

ANEXO I

Protección de la salud de las personas que trabajan en el sector agrario frente a la Covid 19

Recomendaciones y garantías establecidas para la persona empleada:

1. Debe recibir información en relación con los riesgos derivados del coronavirus y las medidas preventivas, a través de la empresa y que se garantice el acceso a mascarillas y a los materiales necesarios para la correcta higiene de manos.

2. Mantenga la distancia entre personas de aproximadamente 1,5 metros y utilice mascarilla para desplazarse al trabajo y durante el mismo. Si comparte el vehículo con otras personas, debe extremar las medidas de limpieza y desinfección del mismo.

3. Extreme las medidas de higiene personal, especialmente el lavado de manos con agua y jabón antes de beber, comer o fumar, se prohíbe fumar si no se mantiene una distancia de dos metros con otras personas. Evitar tocarse la cara, la nariz y los ojos u otros objetos como el teléfono móvil. Cúbrase la boca al toser o estornudar con el codo o con un pañuelo desechable y tirelo tras su uso.

4. En las zonas en las que no sea posible lavarse las manos utilice gel con solución hidro-alcohólica o toallitas desinfectantes o jabonosas.

5. Debe conocer que entre los principales síntomas de la enfermedad están la fiebre, tos y dificultad respiratoria. En caso de tener síntomas en su domicilio no debe acudir al centro de trabajo. Debe aislarse de forma inmediata, contactar con el teléfono de información de Coronavirus 900 300 555, o con su centro de atención primaria o bien llamando al 112 y seguir sus instrucciones. Después debe avisar a la empresa.

6. Le interesa saber que si está enfermo o necesita aislamiento preventivo por ser contacto estrecho de un caso tiene derecho a baja laboral por incapacidad temporal (IT), que le expedirán en el centro de salud que le corresponda y le servirá para conseguir una prestación económica por los días que no pueda trabajar. En ese tiempo estará obligado a seguir las indicaciones de aislamiento, para evitar contagiar a otras personas.

7. Debe saber que si los síntomas se inician en el trabajo tiene que informar rápidamente a su responsable directo, evitando el contacto con otros trabajadores. La persona con síntomas utilizará una mascarilla, e informará sobre los trabajadores con los que haya estado en contacto.

8. Debe colaborar en las actividades preventivas, incluidas evitar en lo posible coincidir con otras personas en espacios pequeños y las de mantenimiento de la limpieza y desinfección de instalaciones, equipos y vehículos, prestando especial atención a las superficies de contacto.

9. Autorice la recogida de datos que serán almacenados y, en caso de necesidad, trasladados a las autoridades competentes para ser utilizados para permitir la trazabilidad del brote y facilitar el estudio de casos y/o contactos.

ANEXO II

Protección de la salud de las personas que trabajan en el sector agrario frente a la Covid 19

Información mínima a disposición de las autoridades y para la remisión a la Administración sanitaria

MODELO

Municipio:

Explotación:

Cultivo:

Nombre del propietario o de la persona o entidad:

Forma de contacto (teléfono, dirección,...):

Dates previstas de inicio y fin de la campaña:

Relació diària de les persones temporals agràries que treballen en l'explotació o entitat

Dia 1r. Data:

Relació de treballadors i treballadores contractats:

Nom i cognoms	Forma de contacte o localització (telèfon, adreça,...)	Número d'identificació (DNI/NIF; núm. de passaport, núm. de targeta sanitaria,...)	Lloc d'allotjament

Dia 2n. Data:

Dia 3r. Data:

Dia 4t. Data:

Relación diaria de las personas temporales agrarias que trabajan en la explotación o entidad.

Día 1º. Fecha:

Relación de trabajadores y trabajadoras contratados:

Nombre y apellidos	Forma de contacto o localización (teléfono, dirección,...)	Número de identificación (DNI/NIF; Núm. de pasaporte, Núm. de tarjeta sanitaria,...)	Lugar de alojamiento

Día 2º. Fecha:

Día 3º. Fecha:

Día 4º. Fecha:

ANNEX III

Unitats de Salut Laboral dels centres de Salut Pública

CENTRE DE SALUT PÚBLICA	DOMICILI		e-mail Unitats de Salut Laboral	TELÈFON
BENICARLÓ	C/ Peníscola, 21	12580 BENICARLÓ	csp_benicarlo@gva.es sl_bnc@gva.es	964 46 85 30
CASTELLÓ	Av/ De la Mar, 12	12003 CASTELLÓ DE LA PLANA	sl_cspcastello@gva.es	964 39 96 00
VALÈNCIA	C/Democràcia, 77 Ciutat Administrativa Nou octubre Edifici B – planta B (-1)	46018 VALÈNCIA	sl_val@gva.es	96 124 80 00
MANISES	C/ Ceramista Alfons Blat, 6	46949 MANISES	sl_man@gva.es	96 342 59 54
UTIEL	Plaza Escuela Pía, 1	46300 UTIEL	sl_uti@gva.es	96 216 92 82
TORRENT	C/ Xirivella, 23 – 2º. pis	46900 TORRENT	slaboral_torrent@gva.es	96 197 48 75
ALZIRA	C/ La Pau s/n	46600 ALZIRA	sl_alz@gva.es	962469635/36/37
GANDIA	C/ Duc Carles Borja, 9	46700 GANDIA	usla_gandia@gva.es	96 282 94 50
DÉNIA	C/ Jaume I, 15	03700 DÉNIA	sl_den@gva.es	966 42 96 00
XÀTIVA	Plaça de la Seu, 11	46800 XÀTIVA	sl_xat@gva.es	96 224 92 78
ALCOI	C/ Albereda, 41	03803 ALCOI	sl_alc@gva.es	966 52 80 14
BENIDORM	C/ Tomás Ortúñoz, 69-4a planta	03501 BENIDORM	Osla_bnd@gva.es	966 81 65 65
ALACANT	Plaça d'Espanya, 6	03010 ALACANT	saludlaboral_alacant@gva.es	965 16 99 44
ELDA	C/ Magallanes, 16	03600 ELDA	sl_eld@gva.es	966 95 76 40
ELX	C/ Antonio Mora Fernández s/n	03202 ELX	saludlaboral_cspelx@gva.es	966 91 32 41
ORIHUELA	C/ Cardenal Desprades, 7	03300 ORIHUELA	sl_ori@gva.es	966 90 47 70

* * * * *

ANEXO III

Unidades de Salud Laboral de los centros de Salud Pública

CENTRO DE SALUD PÚBLICA	DOMICILIO		e-mail Unidades de Salud Laboral	TELÉFONO
BENICARLÓ	C/ Peñíscola, 21	12580 BENICARLÓ	csp_benicarlo@gva.es sl_bnc@gva.es	964 46 85 30
CASTELLÓ	C/ Del Mar, 12	12003 CASTELLÓ DE LA PLANA	sl_cspcastello@gva.es	964 39 96 00
VALÈNCIA	C/Democracia, 77 Ciudad Administrativa 9 octubre Edificio B – planta B (-1)	46018 VALÈNCIA	sl_val@gva.es	96 124 80 00
MANISES	C/ Ceramista Alfons Blat, 6	46949 MANISES	sl_man@gva.es	96 342 59 54
UTIEL	Plaza Escuelas Pías, 1	46300 UTIEL	sl_uti@gva.es	96 216 92 82
TORRENT	C/ Xirivella, 23 – 2ºpiso	46900 TORRENT	slaboral_torrent@gva.es	96 197 48 75
ALZIRA	C/ La Paz s/n	46600 ALZIRA	sl_alz@gva.es	962469635/ 36/37
GANDIA	C/ Duque Carlos Borja, 9	46700 GANDIA	usla_gandia@gva.es	96 282 94 50
DÉNIA	C/ Jaime I, 15	03700 DÉNIA	sl_den@gva.es	966 42 96 00
XÀTIVA	Plaza de la Seu, 11	46800 XÀTIVA	sl_xat@gva.es	96 224 92 78
ALCOI	C/ Alameda, 41	03803 ALCOI	sl_alc@gva.es	966 52 80 14
BENIDORM	C/ Tomás Ortúño, 69-4ª planta	03501 BENIDORM	usla_bnd@gva.es	966 81 65 65
ALICANTE	Plaza España, 6	03010 ALICANTE	saludlaboral_alacant@gva.es	965 16 99 44
ELDA	C/ Magallanes, 16	03600 ELDA	sl_eld@gva.es	966 95 76 40
ELCHE	C/ Antonio Mora Fernández s/n	03202 ELCHE	saludlaboral_cspelx@gva.es	966 91 32 41
ORIHUELA	C/ Cardenal Desprades, 7	03300 ORIHUELA	sl_ori@gva.es	966 90 47 70